

St. Anne's Parish

St. Anne's Parish will be celebrating the Sacraments of First Confession, Communion, and Confirmation during the weekends of May 2025. If you have a child that is ready to receive these important sacraments, please complete the form below and send it to the Parish either in person, electronically (stannemattawa@gmail.com) or by dropping it into the collection basket at a Sunday Mass. Thank you.

La Paroisse Sainte-Anne

La paroisse Sainte-Anne célébrera les sacrements de la première confession, de la communion et de la confirmation au cours des week-ends de mai 2025. Si vous avez un enfant qui est prêt à recevoir ces sacrements importants, veuillez remplir le formulaire ci-dessous et l'envoyer à la paroisse soit en personne, soit par voie électronique (stannemattawa@gmail.com) ou en le déposant dans le panier de collecte lors d'une messe dominicale. Nous vous remercions.

Child Name - Nom de l'enfant: _____

School's Name - Nom de l'école: _____

Parents Names - Noms des parents : _____

Church of Baptism - Église du Baptême: _____

Requested Sacrament(s) – Sacrement(s) demandé: Sacrament of reconciliation/Sacrament de reconciliation ☐

First Communion/Première Communion ☐ Confirmation/Confirmation ☐

I consent to have my above-named child prepared and to receive the sacrament(s) listed above by the staff and volunteers of their school and/or of St. Anne's Parish. I commit as well to ensuring that any videos or homework will be watched and/or completed.

Parent Signature: _____

Je consens à ce que mon enfant susmentionné soit préparé et reçoive le(s) sacrement(s) susmentionné(s) par le personnel et les bénévoles de son école et/ou de la paroisse Sainte-Anne. Je m'engage également à veiller à ce que les vidéos ou les devoirs soient regardés et/ou réalisés.

Signature du parent : _____